
 

 

 بسم الله الرحمن الرحيم 

Haber-Yorum 

Riyad, Gaspçıyı Samimi Bir Şekilde Karşıladı! 

 

Haber:  

Yahudi varlığının Dışişleri Bakanlığı'nın X (eski adıyla Twitter) sayfası, 
Yahudi İletişim Bakanı Shlomo Karhi’nin Pazartesi günü Suudi Arabistan’ın 
başkenti Riyad’a gittiğini duyurdu. 

Sayfa, Karhe’nin Dünya Posta Birliği Konferansı’na katılmak üzere Riyad’a 
gideceğini açıkladı.  

Yahudi varlığının Turizm Bakanı Haim Katz da, Suudi Arabistan ile Yahudi 
varlığı arasındaki ilişkilerin normalleşmesine yönelik görüşmeler hakkında 
haberlerin geldiği bir dönemde Riyad’a ulaştı.  

“İsrail Arabic” hesabının ifadesine göre Katz, 27 ve 28 Eylül tarihlerinde 
Riyad’da düzenlenen Birleşmiş Milletler Dünya Turizm Örgütü (BMDTÖ) 
Konferansı’na katılan bir Yahudi heyetine başkanlık etti.  

Katz, Perşembe günü Riyad’da katıldığı resepsiyonun samimi olduğunu 
belirterek, Riyad’ın sokaklarında dolaşmayı Tel Aviv sokaklarında dolaşmaya 
benzetti. (CNN, 2 Ekim 2023, uyarlanmıştır) 

 

Yorum:  

Haim Katz, her bir konuşmacının, mazeretçinin ve iftiracının sözünü kesti!  

Bu gaspçı kâfir, Riyad sokaklarında samimi ve güvenli bir şekilde 
dolaşabiliyor; la havle ve la kuvvete illa billah!  

Filistin, Allah’ın mübarek kıldığı topraktır, bilakis tüm yeryüzü ve kainatın 
sahibi Allah Subhanehu’dur ve O bizi kendisine ibadet etmemiz için yaratmıştır; 
sonra ye Cennete gireceğiz ya da Cehenneme, Allah korusun.  

Allah’a iman edenlere Aziz ve Cabbar’ın şu kavlini hatırlatayım:   يَا أيَُّهَا الَّذِينَ آمَنوُا
َ لاَ يهَْدِي الْقوَْمَ الظَّالِمِينَ  لاَ تتََّخِذوُا الْيهَُودَ وَالنَّصَارَى أوَْلِياَءَ بعَْضُهُ  مْ أوَْلِيَاءُ بعَْضٍ وَمَنْ يَتوََلَّهُمْ مِنْكُمْ فَإنَِّهُ مِنْهُمْ إِنَّ اللََّّ

أَ   ُ يَ بِالْفَتحِْ أوَْ أمَْرٍ نْ يَأتِْ * فَترََى الَّذِينَ فِي قلُوُبهِِمْ مَرَضٌ يسَُارِعُونَ فيِهِم يقَوُلوُنَ نخَْشَى أنَْ تصُِيبنََا دَائرَِةٌ فعَسََى اللََّّ
ناَدِمِينَ  أنَفسُِهِمْ  فِي  وا  أسََرُّ مَا  عَلَى  فَيصُْبحُِوا  عِنْدِهِ   Ey iman edenler! Yahudileri ve“ مِنْ 
Hıristiyanları dost edinmeyin. Zira onlar birbirinin dostudurlar (birbirinin 
tarafını tutarlar). İçinizden onları dost tutanlar, onlardandır. Şüphesiz 
Allah, zalimler topluluğuna yol göstermez. Kalplerinde hastalık 
bulunanların: "Başımıza bir felâketin gelmesinden korkuyoruz" diyerek 
onların arasına koşuştuklarını görürsün. Umulur ki Allah bir fetih, yahut 
katından bir emir getirecek de onlar, içlerinde gizledikleri şeyden dolayı 
pişman olacaklardır.” [Maide 51-52] 

İmam Taberi Rahimehullah’ın tefsirinde bu ayetler hakkında şöyle 
geçmektedir: Senin Nübüvvetine iman etme ve Rabbinden kendilerine getirmiş 



 

olduklarını tasdik etme noktasında kalplerine şüphe ve hastalık olanları gördün 
mü ey Muhammed? ( ْفِيهِم  (”.Onların arasına koşuştuklarını görürsün“ يسَُارِعُونَ 
Yani Yahudilere ve Hristiyanlara, yani onların arasına koşuştuklarını görürsün: 
Yani onları dost edinmek ve onlara dalkavukluk etmek için koşuşuyorlar 
demektir; ( ٌدَائرَِة تصُِيبنََا  أنَ  نخَْشَى   Başımıza bir felâketin gelmesinden“ يَقوُلوُنَ 
korkuyoruz derler.”), o münafıklar şöyle diyorlar: Düşmanlarımızdan başımıza 
bir felaketin gelmesinden korktuğumuz için bu Yahudileri ve Hristiyanları dost 
edinmek için koşuşuyoruz.” A. H.  

Gece gündüz Amerika’nın korumasında olan Yahudi varlığı ile normalleşmeyi 
ilan edenler bunun karşılığında (başlarına bir felaketin gelmesinden 
korkmuyorlar) mı, Maide suresinde geçen bu ayetlerin ehli olmaktan 
korkmuyorlar mı?!  

Gaspçı varlıkla normalleşmenin hızlandırılması çerçevesinde olanlar, acıya, 
hüzne ve öfkeye neden olan ciddi bir konudur ancak kalplere dokunan güzel 
haberler de vardır:  

Birincisi: Her şeyden önce ve sonra ahiret vardır; Zulmedenler de yakında 
nasıl bir inkılap ile devrileceklerini göreceklerdir.  َيَنقلَِبوُن مُنقلََبٍ  أيََّ  ظَلمَُوا  الَّذِينَ   وَسَيعَْلَمُ 
“Zulmedenler de yakında nasıl bir inkılap ile devrileceklerini bileceklerdir.” 
[Şuara 227]  

İkincisi: İslam ümmetine zafer ve galibiyet vaat edilmiş olup Filistin tertemiz 
ve mübarek bir şekilde eski haline geri dönecek, tüm Yahudiler ve aveneleri 
yenilecek ve arkalarını dönüp kaçacaklar, kalpleri korkuyla dolup taşacak, hatta 
içlerinden biri ağacın arkasına gizlendiğinde taş onu gizlendiği yerden açığa 
çıkaracaktır! Şöyle buyuran Allah’ın Rasulü Sallallahu Aleyhi ve Sellem doğru 
söylemiştir:  ُفَاقْتلُْه فَتعََالَ  يهَُودِيٌّ  هَذاَ  مُسْلِمُ،  ياَ  الْحَجَرُ:  يَقوُلَ  حَتَّى  فلََتقَْتلُنَُّهُمْ،  الْيهَُودَ   ,Siz“ لَتقُاَتلِنَُّ 
muhakkak Yahudilerle savaşacak ve onları öldüreceksiniz. Öyle ki, o 
zaman bir taş: ″Ey Müslüman! Bu Yahudi arkama saklandı, gel ve onu 
öldür″ der.”  

Üçüncüsü: Şüphesiz vakıa, gaspçı varlıkla olan normalleşmenin, halkların 
normalleşmesi değil, rejimlerin normalleşmesi olduğunu söylüyor. İşte meşhur 
varlığın başbakanı şöyle derken bunu açıklamıştır: “Barışın genişlemesinin 
önündeki en büyük engel, çevremizdeki ülkelerin liderlerinden değil, Arap 
sokağına egemen olan kamuoyundan kaynaklanmaktadır.” Yalancı bu defa 
doğru söylemiştir. Ayrıca X web sitesinin gözlemine göre, normalleşmeyi 
reddeden 4 hashtag 27 Eylül 2023’te Suudi Arabistan’daki trend listelerinin 
başında yer almıştır. Diğer göstergeler de, Müslümanların gaspçı varlığı 
reddetme konusundaki kesin kararlılığını ortaya koymaktadır.  

Şimdi soruyorum; normalleşme şer’an haram olduğuna, Müslümanlar halklar 
onu reddettiğine ve gaspçı varlık da yok olmak üzere olduğuna göre, 
normalleşen rejimleri kim temsil ediyor acaba?!  
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